
Zápisnica
z  rokovania Obecného zastupiteľstva v Drahovciach, ktoré sa konalo dňa 16.09.2010 

1. Otvorenie                                                                                                                                        

    Rokovanie  obecného  zastupiteľstva  v Drahovciach  otvoril  a všetkých  prítomných  privítal
starosta  obce   Emil  Hubinák  v priestoroch  zasadačky  obecného  úradu.   Konštatoval,  že  je
prítomných  6  poslancov  /ospravedlnení:  Stanislav  Bednár/  a  vyhlásil  zasadanie  za  uznášania
schopné. 

Predniesol program rokovania:

1. Otvorenie (určenie overovateľov zápisnice)
2. Kontrola plnenia uznesení
3. Návrh VZN Obce Drahovce č. 2/2010 o chove, ochrane a držaní zvierat na území obce

Drahovce 
4. Návrh VZN Obce Drahovce č. 3/2010 o postupe pri prijímaní, evidovaní, vybavovaní a

kontrole vybavovania sťažností fyzických a právnických osôb
5. Čerpanie rozpočtu január – júl 2010
6. Kúpno-predajná zmluva Obce Drahovce s p. A.Čellárovou – určenie ceny za pozemok
7. Informácie zo zasadaní komisií obecného zastupiteľstva
8. Rôzne 
9. Návrh na uznesenie
10. Záver      

Starosta  obce  určil  za   overovateľov   zápisnice    z   dnešného  rokovania   OZ  p.  Jozefa
Brezovského a Mgr. Janu Lajchovú. 

Program rokovania a overovatelia zápisnice boli schválení 
h l a s o v a n í m  č. 1 :
ZA : 6                                                 PROTI : 0                                     ZDRŽAL SA : 0    

44.
uznesenie

k Organizačnému zabezpečeniu  priebehu OZ

OZ v Drahovciach 
1. k o n š t a t u j e,  že OZ je uznášaniaschopné, pretože z celkového počtu 9 poslancov  je
prítomných 6 poslancov,
2. s c h v a ľ u j e  program dnešného zasadania obecného zastupiteľstva,
3.  u r č u j e  overovateľov zápisnice z dnešného rokovania OZ p. Jozefa Brezovského a Mgr. Janu
Lajchovú.

2. Kontrola plnenia uznesení

P. Mária Varačková oboznámila prítomných s uzneseniami, ktoré sa plnia priebežne, ostatné sú
splnené.
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45.
uznesenie

ku Kontrole plnenia uznesení 

OZ v Drahovciach
b e r i e   n a    v e d o m i e  plnenie uznesení z predošlých zasadaní OZ.   

Pán starosta následne dal slovo hosťom: p. riaditeľke ZŠsMŠ PhDr. Miroslave Rojkovej a p.
zástupkyni MŠ PaedDr. Ingrid Valovičovej.

PhDr. Miroslava Rojková predložila poslancom na schválenie:
-  správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy za školský rok
2009/2010, v ktorej sa uvádza, že školu navštevovalo v šk.r.  2009/2010 165 žiakov, výchovno-
vzdelávací  proces  sa  realizoval  podľa  schválených  učebných  osnov,  boli  rozšírené  hodiny
materinského a cudzieho jazyka, matematiky a informatiky. Do plánov bola zaradená regionálna
výchova, v rámci ktorej sa upravil školský dvor a upevnili sa ľudové tradície tohto regiónu. Žiaci 9.
ročníka  úspešne  absolvovali  Monitor,  bola  rozšírená  krúžková  činnosť,  žiaci  sa  zapájali  do
olympiád a súťaží v okrese a kraji, na škole sa tiež uskutočnili rôzne aktivity. Škola so súhlasom
KŠÚ v Trnave realizovala krajskú súťaž v rétorike „Štúrove a Hollého rétorické Drahovce“. 
Táto správa bola prerokovaná a schválená v pedagogickej rade dňa 25.08.2010, v rade školy dňa
13.09.2010.
-  plán  práce  na  školský  rok  2010/2011,  v  tomto  šk. roku  je  zapísaných  175  žiakov,  bol
vypracovaný Školský vzdelávací program – osnovy a tematické výchovno - vzdelávacie plány pre
3. a 7. ročník. Žiaci majú od 6. ročníka povinne zaradený cudzí jazyk, budú pokračovať súťaže a
príprava žiakov na olympiády a športové súťaže.  Krúžková činnosť  je  obohatená o šachový a
basketbalový krúžok.  Ako p.  riaditeľka hovorila,  chceli  by využiť  aj  možnosť  získať  finančné
prostriedky na záujmovú činnosť formou vzdelávacích poukazov. Každý žiak dostane začiatkom
septembra vzdelávací poukaz, a tým, že ho odovzdá v škole, vypíše krúžok ktorý chce navštevovať,
prostredníctvom zriaďovateľa škola obdrží  z  krajského úradu v Trnave finančné prostriedky na
záujmovú  činnosť.  Aj  keď  je  vzdelávací  poukaz  určený  na  60  hodín  záujmovej  činnosti,  čo
predstavuje účasť  na jednom krúžku v školskom roku, žiaci  dostávajú možnosť  navštevovať  aj
viaceré krúžky.

V priebehu rokovania s PhDr. Miroslavou Rojkovou sa dostavil poslanec p. Juraj Surový.

PaedDr. Ingrid Valovičová – zástupkyňa riaditeľky ZŠ s MŠ pre materskú školu:
- informovala  poslancov  o prevádzkovom čase materskej  školy.  Prevádzkový čas  v  materskej
škole navrhnutý: od 6.30 hod. do 16.00 hod. bol prerokovaný a schválený v pedagogickej rade dňa
27.08.2010, v rade školy dňa 13.09.2010 a bol predložený rodičom detí dňa 16.09.2010 – rodičia
nemali žiadne pripomienky. 
- predložila správu o činnosti materskej školy. 

Správa o o výchovno-vzdelávacej činnosti,  jej  výsledkoch a podmienkach školy za školský rok
2009/2010, Plán práce na školský rok 2010/2011, Prevádzkový čas v materskej škole a Správa o
činnosti materskej školy boli schválené 
h l a s o v a n í m  č.: 2
ZA : 6                                                  PROTI : 0                                     ZDRŽAL SA : 1  

Ďalej sa p. riaditeľka obrátila na p. strarostu s otázkou, či môže škola na prepravu žiakov na akcie
poriadané školou využívať obecný autobus.
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P. starosta odpovedal, že autobus už je zaregistrovaný na platbu mýta, má potrebné kontroly, tiež
diaľničnú známku, problém je len v tom, že šoféri  aj  keď  sú dvaja, pri  preprave futbalistov sa
striedajú podľa možností a potreby, nakoľko sú zamestnaní mimo obecného úradu, a ako šoféri
pracujú, len keď majú v práci voľno, prípadne dovolenku.
V záujme kladného riešenia sa Komisie OZ budú venovať tejto problematike.
P. riaditeľka opätovne po roku otvorila otázku zabezpečenia prevádzky v materskej škole v čase
školských prázdnin. Keďže dotazník v minulom roku nesplnil svoj účel, je potrebné v dostatočnom
predstihu zistiť záujem o prevádzku materskej školy cez školské prázdniny, aby poslanci mohli na
základe  požiadaviek  rodičov  a  s  dôrazom  na  hospodárnosť  rozhodnúť,  či  bude  prevádzka
zabezpečená alebo nie. 

46.
uznesenie

ku Schváleniu vzdelávacích dokumentov 

OZ v Drahovciach
1.   s c h v a ľ u j e   Správu o o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach
školy za školský rok 2009/2010, Plán práce na školský rok 2010/2011, Prevádzkový čas v materskej
škole
2.   b e r i e   n a    v e d o m i e  Správu o činnosti materskej školy v školskom roku 2009/2010 a
Školský vzdelávací program pre 3. a 7. ročník základnej školy v Drahovciach. 

Pán starosta poďakoval p. riaditeľke ZŠsMŠ Drahovce PhDr. Miroslave Rojkovej a p. zástupkyni
materskej školy PaedDr. Ingrid Valovičovej za účasť a cenné informácie.

Následne udelil  slovo p.  Lucii  Dzurovej,  ktorá žiada o sponzorsky realizovanú dopravu žiačok
základnej školy – dievčenské basketbalové družstvo na súťaž do Piešťan a to poskytnutím obecného
autobusu v  termínoch 11.10.2010,  08.11.2010,  13.12.2010,  10.01.2011,  07.02.2011,  07.03.2011,
04.04.2011, 10.05.2011 v čase od 14.30 hod. do 17.00 hod., 10.05.2011 v čase od 12.30 hod. do
17.00 hod.
Keďže nie je zrejmé, či obec môže prevádzkovať autobus, po rozprave poslanci schválili prípadnú
úhradu dopravy dievčenského basketbalového družstva vo všetkých uvedených termínoch na súťaž
do Piešťan i iným dopravným prostriedkom ako obecným autobusom
h l a s o v a n í m  č.: 3
ZA : 7                                                  PROTI : 0                                     ZDRŽAL SA : 0  

47.
uznesenie

k bodu Rôzne

OZ v Drahovciach
1. s c h v a ľ u j e   úhradu dopravy dievčenského basketbalového družstva v dňoch  11.10.2010,
08.11.2010, 13.12.2010, 10.01.2011, 07.02.2011, 07.03.2011, 04.04.2011, 10.05.2011 na súťaž do
Piešťan i iným dopravným prostriedkom ako obecným autobusom 
2. u k l a d á   Komisii dopravy preveriť systém prevádzkovania obecného autobusu a vytvoriť

prevádzkový poriadok   
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3. Návrh VZN Obce Drahovce č. 2/2010 o chove, ochrane a držaní zvierat na území obce
Drahovce 

JUDr. Jozef Šoka oboznámil poslancov o potrebe prijať VZN o chove, ochrane a držaní zvierat na
území  obce  Drahovce  z  podnetu  Úradu  regionálnej  veterinálnej  a  potravinovej  správy  Trnava
(RVaPS)  ale  i  z  potreby upraviť  v  tejto  oblasti  vzájomné  práva  a  povinnosti  medzi  občanmi
navzájom.  Informoval,  že  návrh  VZN  bol  zaslaný  k  pripomienkovaniu  i  RVaPS.  V  zákone
stanovenej lehote k uvedenému návrhu podala formou nového návrhu pripomienky i PhDr. Zuzana
Komárková.  Poslancom  dal  do  pozornosti  písomné  vyhodnotenie  týchto  pripomienok  i  so
zdôvodnením, ktorým sa vyhovelo a ktorým sa nevyhovelo.
Po rozprave poslancov bol upravený návrh VZN 2/2010 o chove, ochrane a držaní zvierat na území
obce Drahovce schválený 
h l a s o v a n í m  č.: 4
ZA : 6                                                 PROTI : 0                                     ZDRŽAL SA : 1    

48.
uznesenie

k Návrhu VZN č. 2/2010 o chove, ochrane a držaní zvierat na území obce Drahovce  

OZ v Drahovciach
1.  s c h v a ľ u j e   návrh VZN č. 2/2010 o chove, ochrane a držaní zvierat na území obce
Drahovce 
2.  u k l a d á   OÚ zverejniť VZN č. 2/2010 o chove, ochrane a držaní zvierat na území obce
Drahovce spôsobom v obci obvyklým

4. Návrh VZN Obce Drahovce č.  3/2010 o postupe pri prijímaní, evidovaní, vybavovaní a
kontrole vybavovania sťažností fyzických a právnických osôb

VZN č. 3/2010 uviedla Mgr. Eva Kukučková. 

Poslanci VZN č. 3/2010 o  postupe pri prijímaní, evidovaní, vybavovaní a kontrole vybavovania
sťažností fyzických a právnických osôb schválili  h l a s o v a n í m  č.: 5
ZA :  7                                               PROTI : 0                                     ZDRŽAL SA : 0    

49.
uznesenie

k Návrhu VZN Obce Drahovce č. 3/2010 o postupe pri prijímaní, evidovaní, vybavovaní a
kontrole vybavovania sťažností fyzických a právnických osôb

OZ v Drahovciach
1.  s c h v a ľ u j e   návrh VZN č. 3/2010 o postupe pri prijímaní, evidovaní, vybavovaní a kontrole
vybavovania sťažností fyzických a právnických osôb 
2.  u k l a d á   OÚ zverejniť VZN č. 3/2010 o postupe pri prijímaní, evidovaní, vybavovaní a
kontrole vybavovania sťažností fyzických a právnických osôb spôsobom v obci obvyklým

5. Čerpanie rozpočtu január – júl 2010

P. Anna Imrišíková predložila plnenie príjmov a čerpanie výdavkov k 31.07.2010. Po zodpovedaní
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otázok poslancov čerpanie rozpočtu poslanci zobrali na vedomie.

50.
uznesenie

k Čerpaniu rozpočtu január – júl 2010

OZ v Drahovciach
b e r i e   n a   v e d o m i e   Čerpanie rozpočtu január – júl 2010

6.   Kúpno-predajná zmluva Obce Drahovce s p. A.Čellárovou – určenie ceny za pozemok

P. Jozef Maceka bude o tomto bode informovať v rámci informácií z činnosti stavebnej komisie.

7.   Informácie zo zasadaní komisií obecného zastupiteľstva

Pán starosta predložil žiadosť p. Milana Rusnáčika – tajomníka OFK, nakoľko sa nemohol osobne
zúčastniť zasadania OZ: OFK získal 10.000 € z Úradu vlády SR a OFK požaduje uhradiť 5 % z
tejto čiastky. Bližšie informácie poskytne p. Milan Rusnáčik na ďalšom zasadaní OZ.
JUDr.  Jozef Šoka informoval  o stretnutí  výboru OFK so zástupcami OÚ zvolaného za účelom
preverenia hospodárenia .OFK má k 31.08.2010 rozpočet vyčerpaný na 85 %, neuhradené faktúry:
za dopravu futbalistov na zápasy a výmenu plynového bojlera na štadióne – pôvodný bol nefunkčný
po zatopení  pri  zvýšenej  hladine spodných  vôd v  obci  a  poukázal  na ďalšie predpokladané a
požadované  finančné  náklady:  na  energie,  PHM,  nový  kotol  –  pôvodný mal  byť  zničený pri
zvýšenej hladine spodných vôd v obci, dresy a mzdu šoférom autobusu. Je potrebné, aby OFK
pristúpil k maximálnemu šetreniu, vrátane výmeny nefunkčných ventilov na radiatoroch, ktoré sa
tiež budú vymieňať aj v spoločenskom dome, na zdravotnom stredisku, v materskej škole, čím sa
čiastočne dosiahne šetrenie.
P. Jozef Maceka navrhol zakúpiť kondenzačný kotol, a najmä osadiť ho vyššie ako dosahovala voda
pri zatopení, aby sa predišlo rovnakému problému v budúcnosti.
Poslanci po rozprave dospeli k záveru o potrebe predloženia platných Stanov OFK, aby sa objasnil
vzťah Obec – OFK, ďalej k potrebe predkladať všetky objednávky OFK na schválenie starostovi.

Uhradiť OFK 5 % prislúchajúcich k dotácii z Úradu vlády SR v rámci schváleného rozpočtu bez
navyšovania o túto čiastku poslanci schválili
h l a s o v a n í m  č.: 6
ZA : 7                                                 PROTI : 0                                     ZDRŽAL SA : 0    

Prijaté faktúry za dopravu futbalistov a výmenu plynového bojlera na štadióne poslanci schválili
preplatiť 
h l a s o v a n í m  č.: 7
ZA : 6                                                 PROTI : 0                                     ZDRŽAL SA : 1    

Pán starosta predniesol žiadosť farnosti sv. Martina v Drahovciach na zriadenie obecného múzea v
priestoroch starej fary na základe nájomnej zmluvy.
P. Anna Imrišíková reagovala, že do cudzieho majetku nemôžeme investovať.
JUDr.  Jozef  Šoka – izba tradícií  v obci  chýba, navrhol  Komisii  kultúry,  vzdelávania a športu,
zdravotnej  a  sociálnej  prerokovať  uvedený návrh  s  p.  farárom a  o  jeho  predstave informovať
poslancov na OZ a tiež rokovať s príslušnými úradmi a inštitúciami a preveriť možnosti príspevku
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na prevádzku múzea.

P. Jozef Brezovský informoval, že Komisia kultúry sa na troch zasadaniach zaoberala prípravou IV.
ročníka Drahovského jarmoku, hlavne programom jarmoku po stránke organizačnej a zabezpečenia
kultúrneho programu. Taktiež sa zaoberali prípravou prezentácie knihy "Drahovce... dejiny obce",
hlavne réžiou programu samotnej prezentácie, ktorú výborne odmoderovala Mgr. Janka Lajchová.
Zhodnotil  prípravu  a  priebeh  jarmoku,  poďakoval  všetkým  organizátorom  a  zvlášť  p.  Janke
Zajacovej za prípravu a priebeh kultúrneho programu.

JUDr.  Jozef  Šoka informoval  o  tom,  že  Komisia  verejného  poriadku,  ekonomická,  dopravy a
životného prostredia sa stretla dvakrát a riešili nasledovné:
– Pripravovali VZN č. 2/2010.
– Riešili  žiadosť  Technical  Textiles,  s.r.o.  o  výrub  drevín  za  účelom  rozšírenia  skladových

priestorov,  bola  vykonaná  obhliadka,  vyčíslená  spoločenská  hodnota  stromov  určených  na
výrub.

– Financovanie v OFK, o ktorom tu už bolo hovorené.
– Riešili sťažnosti týkajúce sa susedských vzťahov.
– Riešili žiadosť Branislavy a Stanislava Varačkových o odkúpenie záhrady o výmere 795 m2 na

parcele č. 380 v k.ú. obce Drahovce do bezpodielového spoluvlastníctva manželov, ktorú majú
od roku 1989 na základe uznesenia Rady miestneho národného výboru v Drahovciach č. 12/89 v
dočasnom užívaní. Komisia navrhuje vyhovieť žiadosti z dôvodov osobitného zreteľa: dlhodobé
užívanie záhrady a na základe vyhotoveného geometrického plánu, ktorý sú manželia Varačkoví
povinní predložiť, pristúpiť k predaju uvedenej záhrady, s tým, že platby súvisiace s prevodom
znáša kupujúci. Komisia navrhuje cenu 13,30 € za 1 m2, t.j. celkom 10.573,50 €.    

– Prerokovali žiadosť p. Lukáša Húšťavu o odpredaj časti obecného pozemku vo výmere 96 m2
na ulici Važina susediaceho s parcelou 369/1, ktorú vlastní p. Húšťava a mieni na ňom stavať
rodinný  dom.  Komisia  uvedený  predaj  neodporúča,  pretože  predmetná  časť  pozemku  sa
nachádza  vo  verejnom  priestranstve,  kde  je  predpoklad  uloženia  inžinierskych  sietí  či
vybudovania cesty. 

– Riešili žiadosť o sponzorský dar JUDr. Mgr. Adriany Švecovej, PhD. vo výške 20 € až 50 € na
účely vydania monografie k regionálnym dejinám západoslovenského regiónu, ako aj dejinám
spotrebného družstevníctva. Komisia vzhľadom k finančnej situácii obce a tiež k nie ucelenej
informácii o SD COOP Jednota v Drahovciach neodporúča schváliť túto žiadosť o sponzorský
dar.  Navrhuje  odporučiť  do  pozornosti  autorky kontakt  na  predsedu  SD COOP Jednota  v
Drahovciach  za  účelom  poskytnutia  ďalších  informácií  o  spotrebnom  družstevníctve  v
Drahovciach.

– Doručené žiadosti o finančné výpomoce navrhuje Komisia doplniť konkrétnymi informáciami.
– Komisia sa zaoberala i žiadosťou p. Beaty Karabovej o vyčíslenie čiastky za dovoz obedov pre

svojich rodičov, ktorá sa im z dôvodu, že majú od júla zabezpečenú opatrovateľskú službu,
neposkytovala. Komisia v tomto prípade navrhuje udeliť výnimku z vnútorného predpisu na
dovoz obedov a  dovoz obedov im zabezpečovať  cestou OÚ v rámci  pravidelného rozvozu
stravy seniorom.

Po rozprave poslanci žiadosť Branislavy Varačkovej a Stanislava Varačku o odkúpenie záhrady o
výmere  795  m2  na  parcele  č.  380  v  k.ú.  obce  Drahovce  do  bezpodielového  spoluvlastníctva
manželov z dôvodov osobitného zreteľa: dlhodobé užívanie záhrady, za cenu 13,30 € za 1 m2, t.j.
celkom 10.573,50 € na základe predloženého geometrického plánu s povinnosťou uhradiť platby
súvisiace s prevodom schválili     
h l a s o v a n í m  č. : 8
ZA : 7                                                 PROTI : 0                                     ZDRŽAL SA : 0
Predaj časti obecného pozemku p. Lukášovi Húšťavovi poslanci neschválili
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h l a s o v a n í m  č. : 9
ZA : 0                                                 PROTI : 6                                     ZDRŽAL SA : 1    
Po rozprave poslanci  žiadosť   JUDr.  Mgr.  Adriany Švecovej,  PhD. o sponzorský dar  na účely
vydania  monografie  k  regionálnym  dejinám  západoslovenského  regiónu,  ako  aj  dejinám
spotrebného družstevníctva vo výške 20 €  neschválili
h l a s o v a n í m  č. : 10
ZA : 2                                                 PROTI : 3                                     ZDRŽAL SA : 2
Čiastku za dovoz obedov pre manželov Spálových, ktorým dovoz na základe vnútorného predpisu
neprináleží  z  dôvodu  poskytovania  opatrovateľskej  služby,  poslanci  nevyčísľovali,  súhlasili  s
poskytnutím výnimky z vnútorného predpisu.     

Pán  Jozef  Maceka  –  predseda  Komisie  podnikania,  obchodu,  služieb,  regionálneho  rozvoja,
stavebnej a bytovej informoval, že Komisia riešila:
– obhliadku rybníka p. Jančička,
– kúpno predajnú zmluvu s p. Annou Čellárovou – prejednanie ceny za pozemok - na dnešnom

zasadaní nie je potrebné, nakoľko pani Čelárová nesúhlasí s vopred dohodnutými podmienkami
o  predaji  časti  svojho  pozemku obci  Drahovce  pod cestu  a  následnej  kúpe  rovnakej  časti
pozemku od obce Drahovce, za rovnakú cenu, ale jej požiadavka sa zmenila, chce odkúpiť od
obce ešte ďalšie m2, ktorých predaj nie je v záujme obce a obec nie je oprávnená predávať svoj
majetok a z tohto dôvodu nie je potrebné zaoberať sa otázkou určenia ceny za pozemok. Keďže
územný plán obce obsahuje túto novú ulicu, je v záujme obce a občanov ju vytvoriť, cesta sa
bude riešiť na predmetnom pozemku iným spôsobom.

– nefunkčný  trativod  pred  nehnuteľnosťou  p.  Jána  Karabu  –  je  potrebné  vyčistiť  trativod  a
zároveň jednať s p. Ferancom, aby odvádzal vodu zo strechy do kanála. 

51.
uznesenie 

k Informáciám zo zasadaní komisií

OZ v Drahovciach 
1.   b e r i e   n a   v e d o m i e   informácie pána starostu a komisií
2. s c h v a ľ u j e  uhradiť   OFK  Drahovce 5 % prislúchajúcich k dotácii z Úradu vlády SR v
rámci schváleného rozpočtu
3. s c h v a ľ u j e   preplatiť faktúru  za prepravu futbalistov a výmenu plynového bojlera na
štadióne
4. u k l a d á   predsedníctvu OFK predkladať objednávky na schválenie starostovi obce
5. b e r i e   n a   v e d o m i e   žiadosť farnosti sv. Martina v Drahovciach na zriadenie obecného
múzea v priestoroch starej fary
6. ukladá Komisii kultúry preveriť možnosti spolupráce pri zriadení múzea v priestoroch starej
fary
7. s c h v a ľ u j e   predaj záhrady z dôvodov osobitného zreteľa: dlhodobé užívanie záhrady o
výmere  795  m2  na  parcele  č.  380  v  k.ú.  obce  Drahovce  do  bezpodielového  spoluvlastníctva
manželov Branislavy Varačkovej a Stanislava Varačku, bytom Piešťany, Scherera 11 za cenu 13,30
€ za 1 m2, t.j. celkom 10.573,50 € na základe predloženého geometrického plánu s povinnosťou
uhradiť platby súvisiace s prevodom
8. z a m i e t a   predaj časti obecného pozemku  p. Lukášovi Húšťavovi           
9. z a m i e t a   žiadosť  JUDr. Mgr. Adriany Švecovej, PhD. o sponzorský dar na účely vydania
monografie  k  regionálnym  dejinám  západoslovenského  regiónu,  ako  aj  dejinám  spotrebného
družstevníctva.
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8. Rôzne

JUDr. Jozef Šoka informoval poslancov, že výzva na podávanie žiadostí o finančný príspevok na
úpravu a regeneráciu vodných tokov sa netýka našej obce, nakoľko vodné toky nie sú vo vlastníctve
obce. Hľadajú sa však iné spôsoby získania finančných prostriedkov na spracovanie analýz a štúdií,
ktoré poskytnú obraz o tom ako na tom je obec v súvislosti so spodnými vodami, spolupracuje sa aj
s p. Denisom Kristekom, ktorý sa touto problematikou zaoberá.
P. Jozef Maceka žiadal  poslancov o schválenie obmedzenia osvetlenia v obci  z dôvodu úspory
elektrickej energie, tomu však musí predchádzať posúdenie aké osvetlenie v obci je nevyhnutné z
hľadiska udržania bezpečnosti na uliciach. Po prešetrení sa pristúpi k riešeniu.

P.  Tatiana  Salinská   informovala  poslancov  o  pokračovaní  spolupráce  s  firmou  Envipack  –
zúžitkovanie obalov. Na základe prvotného rozboru, koľko % tvoria obaly v zbere papier – plasty
sme získali z firmy 100 €. Aby spolupráca mohla pokračovať, bude potrebné prijať dodatok k VZN
č. 2/2001 o odpadoch, ktorý bude do budúceho zasadania OZ pripravený.

P. Anna Imrišíková predložila na schválenie Zásady odmeňovania poslancov. Podrobne oboznámila
poslancov  so  všetkými  bodmi  týchto  zásad.  Po  krátkej  rozprave  boli  Zásady  odmeňovania
poslancov schválené
h l a s o v a n í m  č. : 11 
ZA :   6                                             PROTI : 0                                ZDRŽAL SA : 1

P. Juraj Surový sa pýtal ako pokračuje projekt Regenerácie centrálnej zóny obce Drahovce.
P. Mária Varačková odpovedala, že prebieha overovanie verejného obstarávania na VUC Trnava.
Finančné prostriedky sú dávno schválené a keď  si  overovateľ  priebehu verejného obstarávania
ozrejmí a odsúhlasí nejasné dokumenty s firmou Europroject  & Tender, ktorá verejné obstarávanie
vykonávala, príde k podpisu zmluvy s víťaznou firmou.

52.
uznesenie 

k bodu Rôzne

OZ v Drahovciach
1. b e r i e    n a   v e d o m i e   informáciu p. Tatiany Salinskej o prebiehajúcej spolupráci s
firmou Envipack
2. s c h v a ľ u j e   Zásady odmeňovania poslancov

9. Návrh na uznesenie

P. Mária Varačková prečítala znenie uznesení. OZ v Drahovciach schvaľuje uznesenia z rokovania
OZ v Drahovciach, konaného dňa 16.09.2010 tak ako boli prednesené
h l a s o v a n í m  č. : 12 
ZA :   7                                             PROTI : 0                                ZDRŽAL SA : 0

53.
uznesenie 

k návrhu na uznesenie

OZ v Drahovciach
s c h v a ľ u j e  uznesenia z rokovania OZ v Drahovciach konaného dňa 16.09.2010.
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10. Záver

Po vyčerpaní všetkých bodov programu starosta obce poďakoval poslancom za účasť a rokovanie
OZ ukončil.

Drahovce 21.09.2010                                                                Zapísala : Mária Varačková

                                                                                                    .........................................
                                                                                                             Emil Hubinák
                                                                                                              starosta obce

Jozef Brezovský.........................................              Mgr. Jana Lajchová .........................................
                           overovateľ                                                                    overovateľ
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Hlasovanie poslancov na zasadaní Obecného zastupite ľstva 

Meno poslanca 1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12
Bednár Stanislav X X X X X X X X X X X X

Brezovský Jozef + + + + + + + + + 0 + +

Mgr. Lajchová Jana + + + + + + + + 0 - + +

Maceka Jozef + + + 0 + + 0 + + + 0 +

Ing. Rapavý Patrik + + + + + + + + + 0 + +

Surový Juraj X 0 + + + + + + + - + +

JUDr. Šoka Jozef + + + + + + + + + - + +

Varačka Jozef X X X X X X X X X X X X

Zurek Milan + + + + + + + + + + + +

Drahovce 16.09.2010  
Spôsob značenia hlasovania: ZA +

PROTI -
ZDRŽAL SA 0
NEBOL PRÍTOMNÝ X

v Drahovciach  d ňa 16.09.2010


